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, ... /lI~~ ~ ~~tulen v~n de vergadering 
v~~ehoude~ op vrl Jda g 24.Juli 1959 in de Trêveszaal , aange

A~ ~ · vangen s morgens om t~en uur en I s middags voortgezet 

~, ~ 1/.' Aanwezig: De mini ster-presi dent De Quayen de ministers 
Van Aart s en (bi'j de punten 2a en 2b) 9 Van den 
Be~~h, Cals , Klompé, Korthals, Luns, Marijnen 
(blJ de punte~.2a en 2b), De Pous, Van Rooy, 
Toxopeus en ZlJlstr Af wezig is minister 
Beerman~i~ 

Tevens aanwezig de s taatsse cretari s s en Van den Berge 
{b~j de punten 2 b.;> ~ 3 b7 en (bij punt 2 i) Rool -
vlnk en Schmelz er 
Secre tar is: J . Mi dd elbur g 

~. Ingekomen stukken en mededelingen 

~. Vervulling van vacatures in de Raad van St ate 

De raad verklaar~ zich na een korte bespr eki ng van 
de vervulling van de vacatures-Ru t gers en - Van Angeren ak
koord met de voordracht tot benoeming van de heer M. Ruppert 
tot lid van de Raad van State in de va cature- Rutgers. 

2 b. Nieuwe storting op grootboek woningverbetering 

Minister Zijlstra stelt de vraag of ten aanzi en van 
het grootboek woningverbetering niet van r egeringswege gezegd 
kan worden, dat hangende de totstandkoming van het wetsontwerp 
tot liquidatie van het grootboek hi ero p n t et ver der gestort 
behoeft te worden. Staatssecretaris Van den Berge noemt als 
vorm hiervoor, da t de termijn voor de nieuwe storting uitge
steld wordt. T ~inister Van Aartsen antwoordt, dat de datum 
van 1 augustus voor de storting i n de wet staat . Spreker acht 
het beter zich in deze zaak op een zuiver fo rmeel standpunt 
te stellen. Naa;r aanleiding van vele vragen wat op 1 augustus 
moet worden gedaan zal de directeur van het groo tboek een 
briefje zenden met de mededeling, dat de wet nog bestaat en 
daarmede de verplichting voor de huiseigenaren om het ver
schuldigde te storten. 

NIinister Zijlstra stelt de vraag wanneer het nieu
we wetsontwerp verwacht kan worden. Minister Van Aartsen 
antwoordt, dat dit na half augustus b~ de mi n i sterraad zal 
worden ingediend. 

2 c. Afschaffing van Groningse sta.dsrechten ln de veenkoloniën 

De minister--president heeft een brie f ontvangen 
van gedeputeerde staten en burgeme ester en we t houders van 
Gr oningen, waarin men een audiëntie a anvraagt met de bedoe
ling de wijze van behandeling t e bespreken om de reeds lang 
hangende kwe s tie van de a f s chaff ing v~n de Groningse stads
rechten i n de veenkoloni ën to t een Goed einde te brengen. 
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, 1linister Luns deelt op een vraag van de minister-
~resldent mede , dat h i j een uitnodiging voor een conferentie 
ln Bern van de organ isat ie voor een wer eldparlement heeft 
afgeschreven? 

~t~ en belas t i ngen van de Europese geme enschappen 

,4f ~ Ik tt:d ~ . Staats s ecretaris Van den Berge deelt me de, dat in 
~ 5~ de ministersconf erent i e, di e , de volgende dag in Bruss el zal J' · worden gehouden, ook de salarlssen en belastingen voor de 

functionarissen van E~G en Eurat om ter sprak e zull en komen. 
Ten aanzien van de belas tingen wordt echter een totaal on
voldoend tarief v oorgesteld . Van Nederl an dse z ijde zal men 
erop moeten aandringen, dat als he t tarief wordt vastgesteld 
of een gemiddel de van de tarieven v an de 6 l anden of het 
Belgiscretarief of h e t t arief van de WEU wor dt gen omen. Voorts 
is h e t wenselijk , dat men niet eerst over de sal ariss en gaat 
spreken, maar dit pa s na de belastingkwes t ie aan de orde 
stelt. Tenslotte V'lijst sp r Gker erop, da t he t vreemd is, dat 
de belastingplichtigen van de gemeensch appen zel f voorstellen 
V80r het belastingtarief opstellen ; onzerz i jds zal een pro
cedure kunnen worden voorgesteld, waarbi j de national e fis 
cale deskundigen worden ingeschak eld . Mi ni s t er Luns i s bereid 
dit de volgende dag te stellen . 

3 m. Bijeenkomst werkgroep voor de Europese verkieZi ngen 

TIe minister-president heeft mr. Van der Go es van 
Naters op bezoek gehad in verband met een bije enkomst van 
de werkgroep voor de ~opese verkiezingen ui t he t Europese 
parlement, die op 17 en 18 sep tember in Den Haag zal worden 
gehouden. Hij vraagt op 17 september een lunch aan te bie
den en op 18 september een diner, waarbij van regeringswege 
een toespraak wordt gehouden. De raa d beslui t, dat alleen 
een regeringsdiner op 18 september zal worden aangeboden. 

~ c • ~ I 3 n. Bij eenkomst Raad van Ministers van EEG en Euratom 
<-u á(t~ Itfk~ ( Zie ook de punten 3 d, 3 j en 3 1) 

déf.Jt/;rf/..5( , ~Jt>{ , 
f ~linister Zijlstra dringt erop aan, dat er ln het 

vervolg gelegenheid zal zijn in de ministerraad de agenda's 
van ministeriële vergaderingen van de Europese Gemeenschap
pen langs te lopen. Minister De Pous merkt op, dat de agenda 
twee dagen geleden is ontvangen. Minister Zi j l stra erkent ~ 
dat de officiële agenda dikwijls pas kort tevoren bekend lS, 
maar onze permanente vertegenwoor di ger s weten welke onder
werp en aan de orde kunnen komen. Spreker denkt o.a.,aan het 
voorstel van ~e Europese Commiss i e inzak e de verdellng van 
de gelden van het EEG-fonds v oor de ov er zeese gebieden. 
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Daaruit.blijkt, dat Frankrijk Algerije erbij wil betrekken 
V?~rts lS er de moeilijkheid, dat Nederland wel aan het fo~ds 
blJdraagt~ maar geen gelden voor zijn projecten in de over
zees~ gebleden ontv~ngt. ~linister Luns antwoordt, dat de 
wer~lng van de EEG ~n het al~emeen onbevredigend is ; coördi
n~t~e van ~~ zaken lS vaak nlet mogelijk. Hij is het met 
m~~l~ter ZlJl~tra eens, dat de regering voor de vergadering 
tlJdlg een dUldelijk overzicht moet hebben van wat aan de 
orde komt. Spreker is bereid een opdracht in deze zin te 
geven. 

Minister Zijlstra herinnert eraan, dat is afgesproken 
dat de vergaderin~ van EEG en Euratom met een vaste regel- ' 
maat zou . plaats vlnden , nl. de eerste dinsdag van de maand. 
Ten aanZlen van de KSG bestaat eenzelfde afspraak en spreker 
heeft steeds geweigerd op een andere dag van de week te 
vergaderen. De raad is het ermede eens, dat getracht moet 
worden aan afspraken omtrent de vergaderdata vast te houden. 

Minis~er Klompé vraagt zich af mede naar aanleiding 
van het beslult van de b~ratomcommissie inzake de vestiging 
van een researchcentrum in Ispra in Italië of de verstrek
king van inlichtingen over de gemeenschappen aan de Neder
landse regering niet beter georganiseerd moet worden, aan
gezien men anders de kans loopt overal achteraan te komen. 

i. Oprichting van een Europese universitei t (Brieven van de k CULi '(Vr.~inister van Onderwijs, Kunsten en Wetenschappen dd. 22 juni 
~1959 en 2 juli 1959, nrs. 54047 en 54451, met bijlagen) 

Itlj .!tij'" d'd.;2 Minister Cals merkt op, dat zijn beide brieven zijn 
I ,ei e:. achterhaald door de feiten. De voorzitter van de Euratomcom-

f . missie Hirsch heeft zich persoonlijk sterk met deze zaken be
ziggehouden; de Nederlandse gedelegeerden moesten echter 
steeds zeggen, dat hun regering nog geen standpunt had be
paald. Wel is de eerste brief ter kennis gebracht van Lint
horst Roman. Het belangrijkste bezwaar, zowel aan Nederlandse 
als aan Franse kant, betreft dat men ~ich baserende op het 
Euratomverdrag) een volledige universiteit wil stichten. In 
het jongste voorstel (van Hirsch), dat spreker dezer dagen 
heeft ontvangen, komt men op enkele punten aan dit bezwaar te
gemoet, maar op andere punten is het nog minder aanvaardbaar. 
Men wil niet meer over een nucleaire faculteit spreken, maar 
over een conseil de l'université européenne, waaronder een 
aantal instituten kunnen komen, die de speciale aanduiding 
van Europese opleiding kunnen krijgen. Het nieuw~ v?orst~l 
is onvoldoende doordacht. Nu Hirsch tot een besllsslng wlI 
komen, is het nog niet helemaal duidelij~ ~oe te procederen. 

Minister Luns stelt voor aan mlnlster Cals en hem 
een ruime opdracht te geven; spreker heeft er geen idee van 
hoe de andere ministers op deze nieuwe voorstellen zullen 
reageren. Minister Zi{lstra zou, aangezien het nieuwe voor
stel aan de raad nog otaal onbekend is, het ~e~erlandse , 
standpunt terzake geheel willen reserveren. Mlnlster Klo~p~ 

-vraagt of het niet mogelijk is voor te.~tellen, dat de mlnlS/ . r4! tl.t1;") ters van onderwijs van de zes landen blJ_~ex:komen om t?t een 
L, l c1' algemener aanvaardbare opzet te komen. lVllnlster Luns lS b~-
j'~}C .' reid dit de volgende dag voor te stellen. De ~ stemt hler-

C;' # 6tp ..mede in. 
5 •• • • 


